
 

 

 

 

 

motie Kaderbrief Als je het niet meer weet, verhoog je de parkeertarieven. Stop daar 

eens mee 

De gemeenteraad Haarlem, in vergadering bijeen op 01-07-2020. 

 

Overwegende dat 

 

* Zodra de gemeente weer geld tekort komt/ teveel heeft uitgegeven 

Altijd de parkeertarieven verhoogd worden. 

* Dit duidt op een gebrek aan creativiteit  

 

Mede overwegende dat:  

 

* Soms wel mensen kunnen besluiten, door de hoger wordende parkeertarieven dan 

maar de auto te verkopen, maar dit dus juist minder geld voor de gemeente gaat 

opleveren. 

* Vaak bewoners van de gemeente geen andere keus hebben voor het aanhouden van 

hun auto, omdat zij niet met openbaar vervoer of fiets bij hun werk kunnen komen. 

Werk wat vaak buiten de gemeente gevonden wordt. 

* Het wel erg zuur is om maar elke keer weer dezelfde doelgroep te pakken met 

hogere parkeertarieven. 

 

 

Draagt het college op om:  



 

Parkeertarieven niet elke keer te verhogen, maar daar minimaal 2 jaar tussen te laten 

zitten. En met dit voorstel naar de raad te komen.  


